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Hruscsov Üzbegisztánban 

(Telefoto (MTI — Kül fö ld i Képszolgála t ) 

N. Sz. Hruscsov szovjet kormányfő a "-Kommunizmus* 
nevű kolhoz gyapotföldjén egy brigádvezetővel beszélget. 

N. Sz. Hruscsov szovjet ipar ellátja a köztársaság 
miniszterelnök, az SZKP gyapottermesztő kolhozait és 
Központi Bizottságának első szovhozait. 
t i tkára Üzbegisztánban szer- Nyikita Hruscsov csütörtö-

kön délelőtt megtekintette 
azokat a munkálatokat, ame-

. . . . . lyek az Üzbegisztánban el-
terülő Éhség-sztyepe termő-

dán délután látogatást tett a 
gyapottermesztés gépesítói-
néL 

A kormány Tájékoztatási 
Hivatala közli: 

A Minisztertanács csütörtö-
ki ülésén a földművelésügyi 
miniszter a mezőgazdasági 
munkák menetéről, az élel-
mezésügyi miniszter a fel-
vásárlás helyzetéről, a kohó-
és gépipari miniszter a brnói, 
a könnyűipari miniszter a 
plovdivi nemzetközi vásárról 
számolt be a kormánynak. A 
kormány a beszámolókat tu-
domásul vette. 

A Minisztertanács az igaz-
ságügy miniszter előterjeszté-
sére törvényerejű rendelet-
tervezetet fogadott ©l a tár-
sadalmi bíráskodás fejleszté-
séről és úgy határozott, hogy 
az Elnöki Tanács elé terjesz-
ti. 

A Minisztertanács a Kül-
ügyminisztérium előterjeszté-
se alapján meghatározta Ma-
gyarország 1963. évi hozzá-
járulását az ENSZ kibővített 
segélyprogramjához, valamint 

különleges alapjához, amely 
a gazdaságilag kevéssé fej-
lett országok fejlődését segí-
ti elő. 

A kormány előterjesztést 
tett az Elnöki Tanácsnak a 
nemzetközi főútvonalak épí-
tése tárgyában Genfben 1950 
szeptemberben kelt nyilatko-
zathoz történő csatlakozásá-
ról. 

A Minisztertanács ezután 
folyó ügyeket tárgyalt. 

6ével és villamosításával 
foglalkozó Középázsiai Tu-
dományos Kutató Intézet kí-
sérleti földjén Hruscsov meg-
tekintette azoknak a gépek-
nek és gépezeteknek a 
komplexumát, amelyekkel az jában, (MTI) 

vétételének érdekében foly-
nak. 

A szovjet kormányfő láto-
gatást tett Jangijerben, e te-
rület közigazgatási központ-

Brezsnyev elvtárs 
befejezte jugoszláviai 

látogatását 
A szovjet államfő csütörtökön hazautazott 

Leonyid Brezsnyev, a Szov- esa Elnökségének elnöke 
jjetunió Legfelső Tanácsa El- csütörtökön Belgrádból visz-
nökségének elnöke csütörtö- s z a é r k e z e t t Moszkvába. A 
kon befejezte tíznapos híva- , . . . , 
talos jugoszláviai látogatását vnukovoi repolőteren szöv-
és kíséretével együtt külön- jet vezetők, a moszkvai dol-
repülőgépen visszautazott gozók képviselői és diploma-

ták fogadták BrezsnyeveL Moszkvába. 
L. I. Brezsnyev, a Szovjet-

unió Legfelső Tanácsa El-
nökségének elnöke és J . 
Broz-Tito, a Jugoszláv Szö-
vetségi Népköztársaság elnö-
ke szerdán Belgrádban kö-
zös közleményt írt alá L. I. 
Brezsnyevnek, a Szovjetunió 
Legfelső Tanácsa Elnöksége 
elnökének a Jugoszláv Szö-
vetségi Népköztársaságban 
tett hivatalos látogatásáról. 
(A közlemény szövegét la-
punk 2. oldalán ismertetjük.) 

A közlemény aláírása után 
J. Broz-Tito elnök átnyúj-
totta L. 1. Brezsnyevnek, a 
Szovjetunió Legfelső Taná-
csa Elnöksége elnökének a 
Jugoszláv Nagy Csillag ér-
demrendet a jugoszláv és a 
szovjet nép közötti barátság 
megerősítésében szerzett ér-
demeinek elismeréséül. 

Leonyid Brezsnyev, a 
Szovjetunió Legfelső Taná-
csa Elnökségének elnöke, aki 
Jugoszláviában tett látogatá-
sa után, útban hazafelé át-
repült hazánk területe felett, 
táviratban üdvözölte Dobi 
Istvánt, az Elnöki Tanács 
elnökét 

* 

Leonyid Brezsnyev, a ! 
Szovjetunió Legfelső Tanú- 1 

BŐVÍTIK A SZEGEDI 
BÖLCSŐDEHÁLÓZATOT 

Helyi lehetőségek az elhelyezési gondok megoldására 
Sok dolgozó asszonynak tervet vitatták meg és fo- egyidőben felújí t ják, korsze-

okoz gondot apró gyermeké- gadták el — napirendjén is rűsítik majd az épületet. A 
nek bölcsődei elhelyezése, szerepelt a bölcsődei háló- lakásépítkezésekkel párhuza-
Talán legnagyobb problémát zat fejlesztése. mosam 
a petőfitelepi és felsővárosi 
édesanyáknak okoz ez. A A legsürgősebb feladat az Ogyessza városrészben a 
petőfitelepi bölcsőde ugyanis Petőfitelep bölcsőde-gond- következő években 40 fé-
igen kicsi és korszerűtlen, jainak megoldása. rőhelyes bölcsőde épül. 
ezért e területről a gyerme- Ezért vették fel az 1963-as A bölcsődei férőhelyeket 
keket a város túlsó részébe ^ tervbe a Csillag téri böl dr. Berkes Pál városi fő-
kell hordozni. csődé építését. orvos véleménye szerint — 

A városi tanács egészség- A bölcsőde tervei már ké- társadalmi összefogással, üze-
ügyi osztályának legutóbbi szülnek, s eszerint az ú j épü- mek, hivatalok és termelő-
felmérése szerint á jelenlegi let 60 férőhelyes lesz, és a szövetkezetek együttműködé-
507 bölcsődei férőhely a je- ^ I g ^ k X X ú . jelentősen és gyoman 
lentkező igényeknek csak egy i a g bölcsőde építésére lehetne bővíteni. Az Egész-
töredékét elégíti ki, mert 
statisztikák szerint másik 

500 apró gyermek vár el-
helyezésre. 

A városi tanács egészség-
ügyi osztálya igyekszik a 
megnövekedett igényeket ki-
elégíteni. A jelenlegi bölcső-
dék maximálisan kihasznál-
tak, tehát csak ú jak építésé-

előreláthatólag a jövő évben ségügyi Minisztérium egyik 
kerül sor. rendelete szerint ugyanis, ha 

Az egészségügyi osztály a tanács, üzem, vagy terme-
távlati tervében a bölcsődei löszö vetkezet a bölcsőde épí-
férőhelyek további szapori- tósi költségeinek egy részét 
tása szerepel. Az igényeknek magára vállalja, a minisz-
megfelelően térium a felépítéshez szüksé-

ges anyagi keretet biztosítja 
a következő években Sag- és berendezi azt. Ezzel a le-
váritelepen épül ma jd új hetőséggel nem élnek Sze-
bölcsőde. 

vei lehet orvosolni a baj©- j kerületben pedig a 
kat. meglevő Partizán utcai böl-

Legutóbb a városi tanács- csődét bővítik újabb 16 fé-
ülés — ahol az 1963-as évi rőhellyel. Az építkezésekkel 

Algéria első nemzeti kormánya 

geden. Az üzemeknek, ter-
melőszövetkezeteknek ós hi-
vataloknak 

van olyan anyagi keretük, 
melyet fel lehetne hasz-
nálni bölcsőde építésére. 

Ezeket az összegeket kelle-
ne egységes bölcsőde építé-
sére fordítani. Ezzel jelen-
tősen javítani lehetne a sze-
gedi bölcsődei gondokon. 
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De Gaulle 
lemondással 
fenyegetőzik 

i 
jtah 

i 

Kommunisták 
i 

tanácskozásai 

Törvényerejű rendelettervezet 
a társadalmi bíráskodás fejlesztéséről 

Illést tartott a Minisztertanács 

Megkezdődött 
a múzeumi hónap 

Tanteremhiány 
és a délutáni tanítás' 

Albérlei 
havi kéíezeréri ; 
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Hruscsov távirata 
Kennedy elnökhöz 
Nyikita Hruscsov szovjet 

kormányfő táviratot intézett 
John Kennedyhez, az Egye-
sült Államok elnökéhez. 
Táviratában üdvözli az ame-
rikai népet Walter Schirra 
űrhajósnak a. -Sigma—7* 
űrhajón megtett sikeres re-
pülése alkalmából. 

Nyikita Hruscsov távira-
tában kéri az elnököt, hogy 
tolmácsolja szívélyes üdvöz-
leteit és jókívánságait Wal-
ter Schirra űrrepülőnek. 

Szovjet—jugoszláv 
kereskedelmi 
megállapodás 

Csütörtökön Belgrádban 
aláírták a Szovjetunió és 
Jugoszlávia közötti kölcsö-
nös áruszállítások 1963. évi 
jegyzőkönyvét. 

A két ország közötti áru-
forgalom jelentősen felül-
múlja az 1962-re előirány-
zott áruforgalom nagyságát 
és mintegy 180 millió dol-
lár értéket ér el. 

A Szovjetunió a Jugoszláv 
Szövetségi Népköztársaság-
nak gépeket és gépi beren-
dezéseket, golyóscsapágyat,' 
kokszot, szenet, kőolajat .és 
kőolajtermékeket, nyersvasat, 
és hengereltárut, alumíniu-
mot, aszbesztet, ként, vegyi-
anyagokat és gyógyszereket 
közfogyasztási iparcikkeket 
stb. szállít. 

A Jugoszláv Szövetségi 
Népköztársaság gépeket és 
gépi berendezéseket, vas és 
színesfém hengerelt árut, ól-
mot, kábeleket, vegyi cikke-
ket és gyógyszereket, fale-
mezeket, fűrészanyagokat, 
bútort, lábbelit, kötöttárut, 
szövetet és egyéb cikkeket 
szállít a Szovjetuniónak. 

A Szovjetunió és a Ju-
goszláv Szövetségi Népköz-
társaság küldöttségei között 
a tárgyaiésok a barátság és 
a kölcsönös megértés légkö-
rében folytak le. 

Társadalmi munkával segíti 
a népfront a városfejlesztési terv 

megvalósítását 
A Hazafias Népfront Sze- káinál, ú j iskola, bölcsőde 

ged városi bizottságának létesítésénél, a kommunális 
tegnap, csütörtökön tartott beruházásoknál, mint a víz-
ülésén Árvái József, a vá- vezeték, csatorna, gázveze-
rosi tanács végrehajtó bí- ték, járda- és útépítésnél, 
zottságának elnökhelyettese Oltvai Ferenc az emelet-

(MTl — Kül fö ld i Képszolgálat) 

Balról jobbra ülnek: Larpussi Khelifa ipari és energiaügyi, Amar Bentumi igazság-
ügyi, Bumedien ezredes hadügy, Rabah Bitat miniszterelnök-helyettes, Ahmed Ben 
Bella miniszterelnök, dr. Ahmed Francis pénzügy, Mohamed Khemisti külügy, Ah-
med Boumcndzscl újjáépítési és közmüvek, Tevfik El-Madani a mohamedán alapít-
ványok minisztere. Balról jobbra állnak: Mohamed Khobzi kereskedelmi, Mohamed 
Szegir Nekacse egészségügyi, Mohamed Said veteránok min., Abderrahman Benhamida 
közoktatás, Amar Ozegane földművelésügyi, Ahmed Medegri belügy, Abdelaziz Bu-
tefiika ifjúsági és sportügyek, Bahir Bumaza munka-és szociálisügyi, Mohamed Hadzs-

Hamu tájékoztatásügyi és Nussza Hasszani postaügyi miniszter. 

ismertette a városi tanács 
jövő évi tervjavaslatát, 
melynek megvalósításához 
társadalmi segítséget is kórt. 
A népfrontbizottság tagjai a 
tanácskozáson értékes ja-
vaslatokat vetettek fel, s be-
jelentették, hogy városszerte 
társadalmi munkaakciókat 
szerveznek a feladatok el-
végzésére. Megállapították, 
hogy a lakosság, iskolák, 
vállalatok és intézmények 
segítsége több területen na-
gyon eredményes lehet. Így 
például a lakóházépítkezések 
meggyorsítása végett a régi 
épületek 
Ogyessza 

ráépítések tervezésének meg-
könnyítéséhez jelentette be 
hozzájárulását a régi terv-
rajzok előkészítésével. Dr. 
Kedvessy György professzor 
az Orvostudományi Egyetem 
Ifjúságának készséges segít-
ségét ismertette. Récz Ká-
roly, Turai Géza és mások 
a Vidám park építéséhez 
jelentettek be széleskörű 
társadalmi megmozdulást, 
többen pedig Szeged fürdő-
várossá építését sürgették és 
tettek hasznos javaslatokat. 
A népfrontbizottság tagjai 
ezenkívül sok városi problé-

bontásánál, az mát vitattak meg, s a vá-
lakótelep harma- rosfejlesztésről további ta-

dik szakaszának földműn- nácskozásokat határoztak el. 


